
                     
 JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                

SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU
                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                 18. detsembril 2019

Koosoleku algus kell 16.30;
                  lõpp  kell 18.00.

Osa  võtsid:  vt  kvoorumi  leht,  vallavanem  Max  Kaur,  volikogu  esimees  Eduard  East,  v
abivallavanem Aleksei Naumkin ja finantsteenistuse juht Küllike Olup..

Koosolekut  juhatas  spordikomisjoni  esimees  Arthur  Seppern,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Vallavolikogu 19. detsembri istungi päevakorra projekti tutvustamine – Eduard East
2. 2020.aasta eelarve arutelu -  Küllike Olup,  Aleksei Naumkin
3. Spordiklubi BC Karjamaa esitatud taotluse arutelu – Arthur Seppern
4. Arutelu teemal „Prioriteetsed  spordialad Jõhvi vallas” - Arthur Seppern
5. Kokkuvõte 2019. aastast, 2020. aasta plaanid
6. Jõuluviktoriin.

1. Ettekandja: finantsteenistuse juht Küllike Olup tutvustas volikogu 19. detsembri istungi 
päevakorras olevaid eelnõusid:

- Jõhvi valla 2019. aasta V lisaeelarve vastuvõtmine
- Jõhvi valla 2020. aasta eelarveprojekti esimene lugemine ja eraldi spordivaldkonna eelarvet.

Ettekandja : volikogu esimees Eduard East tutvustas eelnõusid:

-  Jõhvi  Vallavolikogu  18.  novembri  2014  määrusese  nr  29  „Maamaksu  vabastuse  andmine”
muutmine
- Sotsiaalkindlustusameti poolt kohalikule omavalitsusele võimaldatud  isikukeskse erihoolekande
teenusmudeli  rakendamiseks  kohalikus  omavalitsuses  toetuse  taotlemise  volitamine  ja  rahalise
kohustuse võtmine
- Majandus- ja taristuministri 19.10.2017 määruse nr 53 „Kohaliku tee ehitamiseks juhtumipõhise 
investeeringutoetuse andmise põhimõtted“ kohalikule omavalitsusele võimaldatud toetuse 
taotlemise volitamine ja rahalise kohustuse võtmine

Esitatud informatsioon võeti teadmiseks.

2. Ettekandja: komisjoni esimees Arthur Seppern tutvustas komisjonile laekunud Taotlus, kus 
Spordiklubi BC Karjamaa taotleb Laagri kinnistu otsustuskorras omandamist.



Ilmar Aun: toetan otsustuskorras müüki. Praegune klubi on palju arendanud ja kahtlen, kas 
spordikool suudab hallata.

Rita Lepik: toetan samuti otsustuskorras müüki.

Helen Mast: arvan, et see on suhtumise ja läbirääkimiste küsimus, müüki toetan. Märkusena võin
öelda, et spordikooli direktorina oli nende suhtlemine ja aegade kooskõlastamine väga pikaajaline
protsess.

Allan Valk: ei usu, et spordikoolil on haldamiseks piisavat ressurssi.  Vaja on asuda müügi osas
läbirääkimistele.

Gaido  Kentem:  pooldan  otsustuskorras  läbirääkimisi.  Spordikooli  aegade  osas  tuleb  seada
tingimused ja lepingus fikseerida.

Arutelu tulemusena o t s u s t a t i: teha vallavalitsusele ettepanek asuda pidama läbirääkimisi.

Aleksei Naumkin: 16. detsembril on vallavalitsusele tulnud avaldus R1 Äri OÜ, kes soovib samuti
eelnimetatud kinnistut omandada.

Arthur Seppern: vallavalitsus hakkabki siis tegelema ja läbirääkimisi pidama.

4.  Ettekandja  Arthur  Seppern.   Kuna  meil  on  oma  spordikool,  siis  ongi  hetkel  prioriteetsed
spordialad need, mida spordikoolis arendatakse. Spordiklubide puhul tuleb lähtuda saavutustest. 

Helen Mast: meil on kunagi olnud kinnitatud prioriteetsed spordialad, hiljem kaotatai nad jälle ära.

Gaido Kentem: kõigepealt tuleb tööle saada register, t siis tuleb paika saada tulemused. Klubide
puhul tuleb ära näidata lastevanemate osa ja sponsorid.

Reservfondist toetamiseks peab olema erakorraline vajadus ja põhjendatud.

Sportlasest lapsele tuleb kinnitada pearaha ja raha liigub koos lapsega. Spordikooli eelistada ei saa.

Arthur Seppern: mina olen seisuskohal, et spordikool on prioriteet.

Allan  Valk:  määruses  on  klubi  asukoha  ja  tegutsemiasaja  nõue  sees.  Naaberomavalitsustes  on
kasutusele võetud erinevad süsteemid, ideaalset mudelit on raske teha, kuid mingi  süsteem tuleb
paika panna, millest lähtuda.

Ilmar Aun: olen osalenud spordirahade jagamisel, keeruline on konsensust leida. Ei pea õigeks, et
kõik spordialad on võrdsed. Register peab hakkama toimima.

Arthur  Seppern:  ootame  siis  ära  registri  käivitamise,  spordikool  teeb  siis  analüüsi  klubide
tegevusest, siis hakkame tegema ettepanekuid vallavalitsusele.

Ilmar Aun: kindlasti peab eraldi jääma tegevustoetus ja tippsportlase toetus. Alasid ei tohi  liialt
väheseks jätta, tuleb lähtuda ka kohalisest traditsioonidest.



Gaido Kentem: eraldi peavad olema üksikalad ja meeskonnaalad.

Ilmar Aun: hetkel on klubid, kes  saavad valla spordirajatisi kasutada tasuta või soodustingimustel.
Tingimused peavad olema kõikidele võrdsed.

Arthur Seppern: oleme teemat arutanud,  vallavalitsusel on vaja esmalt käivitada register, siis juba
on andmete kohapealt selgus majas ja saame edasi tegutseda.

Helen Mast: annan teada, et toimus konkurss 14 talimängude läbiviimiseks, otsustati,  et toimuvad
Jõhvis (17 spordiala.).

Komisjoni esimees tänas osavõtjaid, soovis rahulikku jõuluaega ja korraldas komisjoni liikmetele
viktoriini, võitjad said autasustatud. 

Arthur Seppern
juhataja     Maire Lumiste
                                                                                                   protokollija            
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